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O B Č I N A 

SLOVENSKA BISTRICA  

O  b  č  i  n  s  k  i   s  v  e  t  

Kolodvorska ulica 10,  2310 Slovenska Bistrica 

telefon: h.c. + 386 2 / 843 28 00, 843 28 54,   fax: + 386 2 / 81 81 141   e-mail: 

obcina@slov-bistrica.si 

uradna spletna stran: http://www.slovenska-bistrica.si 

 

Številka: 9000-2/2024-Z2 

 

Z A P I S N I K 

9. redne seje Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica, 

ki je bila v sredo, 14. 2. 2024, ob 15. uri 

 

9. redna seja Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica, ki jo je sklical in vodil župan dr. Ivan 

Žagar (v nadaljevanju predsedujoči), je bila v sejni sobi na Vošnjakovi ulici 10, 2310 Slovenska 

Bistrica. Pričela se je ob 15. uri. 

 

K točki 1 dnevnega reda  

Ugotovitev sklepčnosti 

Predsedujoči je ugotovil, da je navzočih 27 svetnic in svetnikov (v nadaljevanju svetniki) ter je 

tako zagotovljena sklepčnost (priloga seznam prisotnosti).  

Prisotnost na seji so opravičili Matej Arnuš, Domen Korošec, Modest Motaln, z zamudo je 

prišel Matej Goričan. Seji so prisostvovali še: Branko Žnidar, direktor Občinske uprave; Irena 

Jereb, vodja Oddelka za družbene dejavnosti; Janja Tkavc Smogavec, vodja Oddelka za splošne 

in pravne zadeve; Janja Mlaker, vodja Oddelka za okolje in prostor; Mojca Teran, vodja 

Oddelka za finance in računovodstvo; mag. Urša Sedmak, direktorica ZD Slovenska Bistrica; 

Alenka Antolinc Košat, strokovna direktorica ZD Slovenska Bistrica; Klavdija Fridrih 

Gošnjak, ravnateljica OŠ Minke Namestnik Sonje; mag. Bojan Pirš, direktor OKP Rogaška 

Slatina, d.o.o.; Mateja Ačko Kobale; Branka Soršak, tajnica župana ter predstavniki medijev. 

 
K točki 2 dnevnega reda  

Potrditev zapisnika 8. redne seje z dne 12. 12. 2023 

Predsedujoči je dal zapisnik v razpravo.  

Občinski svet je s 26 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel zapisnik 8. redne seje.   

 

K točki 3 dnevnega reda 

Določitev dnevnega reda 8. redne seje 

Uvodno obrazložitev k predloženemu dnevnemu redu je podal predsedujoči. 

Občinski svet je s 26 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

DNEVNI RED: 

1. TOČKA Ugotovitev sklepčnosti 

2. TOČKA Potrditev zapisnika 8. redne seje z dne, 12.12.2023 

3. TOČKA Določitev dnevnega reda 9. redne seje 

mailto:obcina@slov-bistrica.si
http://www.slovenska-bistrica.si/
https://www.slovenska-bistrica.si/Files/TextContent/123/1706704929005_2%20TOCKA.pdf
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4. TOČKA Program dela Občinskega sveta za leto 2024 – II. Obravnava 

5. TOČKA Organizacija zdravstva v Zdravstvenem domu Slovenska Bistrica 

6. TOČKA Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za gradnjo objektov v mestnem 

predelu Zagrad I, ID št. PA 2483 – II. obravnava 

7. TOČKA Pravilnik o sofinanciranju mladinskih programov, projektov ter stroškov delovanja 

izvajalcev mladinskih programov iz poračuna Občine Slovenska Bistrica – I. obravnava 

8. TOČKA Razvojni vidiki  Osnovne šole Minke Namestnik Sonje 

9. TOČKA Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za projekt: 

       »Demanganizacija in deferizacija globinskih vodnjakov« 

10. TOČKA Potrditev elaborata oblikovanja cen gospodarskih javnih služb na območju Občine 

Slovenska Bistrica: Elaborat oblikovanja cen izvajanja storitev gospodarske javne službe 

Oskrba s pitno vodo, OKP Rogaška Slatina d.o.o. 

11. TOČKA  Določitev dobitnikov priznanj in nagrad Občine Slovenska Bistrica za leto 2023 

12. TOČKA Premoženjske zadeve 

a/ Predlog za izbris zaznambe grajeno javno dobro 

b/ Predlog za ukinitev statusa zemljišč javno dobro 

c/ Sprememba letnega načrta razpolaganja 

13. TOČKA Kadrovska zadeva 

a/ Imenovanje manjkajočega člana Častnega razsodišča 

14. TOČKA Odgovori na vprašanja in pobude iz 8. redne seje 

15. TOČKA Vprašanja in pobude 

16. TOČKA Informacije: 

- Informacija o stanju ključnih investicij na dan 31.12.2023 

- razno 

 

K točki 4 dnevnega reda  

Program dela Občinskega sveta za leto 2024 – II. Obravnava  

Uvodno obrazložitev je podal direktor občinske uprave. 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predloženo gradivo in soglasno sprejel sklep, da je 

primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Odbor za gospodarstvo in proračun je tudi obravnaval predloženo gradivo in soglasno sprejel 

sklep, da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Odbor za okolje in urejanje prostora je prav tako obravnaval predloženo gradivo in glasno 

sprejel sklep, da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Tudi statutarno pravna komisija je obravnavala predloženo gradivo in soglasno sprejela sklep, 

da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

V razpravi so sodelovali dr. Andrej Godec, dr. Vito Martinčič in Ludvik Repolusk. 

Pojasnila je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti. 

Občinski svet je po razpravi s 26 glasovi ZA in 1 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme program dela Občinskega sveta Občine 

Slovenska Bistrica za leto 2024 - v II. obravnavi. 

 

K točki 5 dnevnega reda  

Organizacija zdravstva v Zdravstvenem domu Slovenska Bistrica  

https://www.slovenska-bistrica.si/Files/TextContent/123/1706704949897_4%20TOCKA.pdf
https://www.slovenska-bistrica.si/Files/TextContent/123/1706704965840_5%20TOCKA.pdf
https://www.slovenska-bistrica.si/Files/TextContent/123/1706704989176_6%20TOCKA.pdf
https://www.slovenska-bistrica.si/Files/TextContent/123/1706705008840_7%20TOCKA.pdf
https://www.slovenska-bistrica.si/Files/TextContent/123/1706705025246_8%20TOCKA.pdf
https://www.slovenska-bistrica.si/Files/TextContent/123/1707471337182_9%20TOCKA.pdf
https://www.slovenska-bistrica.si/Files/TextContent/123/1706705071820_10%20TOCKA.pdf
https://www.slovenska-bistrica.si/Files/TextContent/123/1706781187285_11%20TOCKA.pdf
https://www.slovenska-bistrica.si/Files/TextContent/123/1706705085617_12%20TOCKA.pdf
https://www.slovenska-bistrica.si/Files/TextContent/123/1706705105172_Sklep_a.pdf
https://www.slovenska-bistrica.si/Files/TextContent/123/1706705118568_sklep_b.pdf
https://www.slovenska-bistrica.si/Files/TextContent/123/1706705134496_sklep_c.pdf
https://www.slovenska-bistrica.si/Files/TextContent/123/1706781214289_13%20TOCKA.pdf
https://www.slovenska-bistrica.si/Files/TextContent/123/1706710385917_14%20TOCKA.pdf
https://www.slovenska-bistrica.si/Files/TextContent/123/1706707059572_16%20TOCKA.pdf
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Uvodno obrazložitev so podali vodja Oddelka za družbene dejavnosti, direktorica ZD 

Slovenska Bistrica in strokovna direktorica ZD Slovenska Bistrica. 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predloženo gradivo in sprejel sklep, da je primerno 

za obravnavo na občinskem svetu. 

V razpravi so sodelovali dr. Andrej Godec, Stanislav Zajšek, v imenu svetniške skupine GS dr. 

Vito Martinčič, Maksimiljan Tramšek, Žarko Furman, Danica Leskovar Sagadin, Iztok Daniel 

Utenkar, mag. Karmen Furman, Zoran Košič, Luka Zorko, Ludvik Repolusk in dr. Vito 

Martinčič. 

Pojasnila in odgovore so podali direktorica in strokovna direktorica ZD Slovenska Bistrica ter 

vodja Oddelka za družbene dejavnosti. 

Občinski svet je najprej z 28 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

I. 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica se je seznanil Z organizacijo osnovne zdravstvene  

dejavnosti v javnem zavodu Zdravstveni dom Slovenska Bistrica. 

 

 

Predsedujoči je predlagal 5-minutni odmor za uskladitev II. sklepa. 

 

* 

Odmor od 17.15 do 17.35 

* 

 

V nadaljevanju seje je prisotnih 20 svetnikov. 

 

Občinski svet je nadaljeval z obravnavo 5. točke. 

Žarko Furman je predstavil dopolnjen in nadgrajen sklep. 

Občinski svet je v nadaljevanju z 20 glasovi ZA in 6 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

II. 

 

V kolikor Zdravstveni dom Slovenska Bistrica po izvedenih strokovnih, organizacijskih in 

ekonomskih ukrepih v prihodnje ne bo uspel in ne bo mogel zagotavljati opravljanja osnovne 

zdravstvene dejavnosti v obsegu, kot je določena z mrežo javne zdravstvene službe, koncedent 

na podlagi ugotovitve stanja in v skladu z veljavno zakonodajo izvede postopek za podelitev 

koncesij, ki bo hkrati omogočalo nemoteno delovanje vseh dejavnosti Zdravstvenega doma 

Slovenska Bistrica ter brez dodatnih obremenitev občinskega proračuna Občine Slovenska 

Bistrica. 

 

K točki 6 dnevnega reda  

Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za gradnjo objektov v mestnem 

predelu Zagrad I, ID št. PA 2483 – II. obravnava  

Uvod je podala vodja Oddelka za okolje in prostor. 

Odbor za okolje in urejanje prostora je obravnaval predloženo gradivo in soglasno sprejel sklep, 

da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 
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Statutarno pravna komisija je prav tako obravnavala predloženo gradivo in soglasno sprejela 

sklep, da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Razpravljal je Ludvik Repolusk. 

Občinski svet je s 27 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

I. 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o občinskem podrobnem prostorskem 

načrtu za gradnjo objektov v mestnem predelu Zagrad I, ki se ga v prostorskem informacijskem 

sistemu vodi pod identifikacijsko številko 2483, v II. obravnavi. 

 

II. 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica se je seznanil z Elaboratom ekonomike, št. naloge  

4/AK-2023-EE, z datumom izdelave marec 2023, dopolnjen januar 2024, izdelovalca PRO - 

MOČ, svetovanje in druge storitve, d.o.o. 

 
K točki 7 dnevnega reda  

Pravilnik o sofinanciranju mladinskih programov, projektov ter stroškov delovanja 

izvajalcev mladinskih programov iz poračuna Občine Slovenska Bistrica – I. obravnava 

Uvod k predloženemu dokumentu je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti. 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predloženo gradivo in sprejel sklep, da je primerno 

za obravnavo na občinskem svetu. 

Statutarno pravna komisija je prav tako obravnavala predloženo gradivo in soglasno sprejela 

sklep, da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Razpravljala sta Iztok Daniel Utenkar in Ludvik Repolusk. 

Pojasnila je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti. 

Občinski svet je po razpravi s 27 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Pravilnik o sofinanciranju mladinskih 

programov, projektov ter stroškov delovanja izvajalcev mladinskih programov iz proračuna 

Občine Slovenska Bistrica, v I. obravnavi. 

 

K točki 8 dnevnega reda  

Razvojni vidiki  Osnovne šole Minke Namestnik Sonje  

Uvod k predloženemu dokumentu sta podali vodja Oddelka za družbene dejavnosti in 

ravnateljica OŠ Minke Namestnik Sonje. 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predloženo gradivo in soglasno sprejel sklep, da je 

primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Razpravljal so Ludvik Repolusk (v imenu svetniške skupine SD),  Marjana Sagadin, Zoran 

Košič, Žarko Furman, dr. Andrej Godec in Danica Leskovar Sagadin. 

Pojasnila je podala ravnateljica OŠ Minke Namestnik Sonje. 

Občinski svet je z 28 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 
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S K L E P 

 

I. 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica se je seznanil z Razvojnimi vidiki Osnovne šole  

Minke Namestnik Sonje. 

 

II. 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica soglaša, da se pristopi k aktivnostim za pripravo  

investicijske dokumentacije, ki bo opredelila smiselnost, možnost in vrsto investicije. 

 

K točki 9 dnevnega reda  

Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za projekt:  

»Demanganizacija in deferizacija globinskih vodnjakov« 

Uvod k predloženemu dokumentu je podala vodja Oddelka za okolje in prostor. 

Odbor za okolje in urejanje prostora je obravnaval predloženo gradivo in sprejel sklep, da je 

primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

V razpravi so sodelovali Stanislav Zajšek, dr. Andrej Godec, dr. Vito Martinčič in Ludvik 

Repolusk, kateri je opozoril, da je na strani 31 napaka pri navedbi prostorskega akta za območje 

Slovenske Bistrice, tam velja PUP za celotno območje občine in ne le za centralna naselja, kot 

je to navedeno.  

Pojasnila in odgovore je podal direktor Komunale Slovenska Bistrica.  

Občinski svet je po razpravi s 25 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrjuje Dokument identifikacije investicijskega  

projekta (DIIP) »Demanganizacija in deferizacija globinskih vodnjakov«. 

 

Investicija se uvrsti v Načrt razvojnih programov za obdobje 2023 - 2027. 

 

Odobri se izvedba investicije. 

 

Župana se pooblašča za morebitne naknadne spremembe investicijskega dokumenta ter za  

spremembe v načrtu razvojnih programov. 

 

K točki 10 dnevnega reda  

Potrditev elaborata oblikovanja cen gospodarskih javnih služb na območju Občine 

Slovenska Bistrica: Elaborat oblikovanja cen izvajanja storitev gospodarske javne službe 

Oskrba s pitno vodo, OKP Rogaška Slatina d.o.o. 

Uvod k predloženemu dokumentu je podal direktor OKP Rogaška Slatina, d.o.o. 

Odbor za okolje in urejanje prostora je obravnaval predloženo gradivo in s 3 glasovi ZA in 1 

PROTI sprejel sklep, da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Razpravljali so Ludvik Repolusk, dr. Vito Martinčič, Maksimiljan Tramšek in Zoran Košič. 

Pojasnila je podal direktor OKP Rogaška Slatina, d.o.o. 

Občinski svet je po razpravi s 17 glasovi ZA in 7 PROTI sprejel naslednji 
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S K L E P 1 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrjuje Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev 

gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo, ki ga je predložil izvajalec javne službe OKP 

javno podjetje za komunalne storitve Rogaška Slatina d.o.o.. 

 

S K L E P 2 

 

Potrdijo se naslednje cene storitev obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s pitno 

vodo: 

          Cena omrežnine: 8,1341 EUR / DN ≤ 20/mesec (brez DDV). 

  

          Cena vodarine: 0,9092 EUR/m³ (brez DDV). 

 

S K L E P 3 

 

Nove cene storitev pričnejo veljati in se uporabljati s 1. 3. 2024. 

 

K točki 11 dnevnega reda  

Določitev dobitnikov priznanj in nagrad Občine Slovenska Bistrica za leto 2023 

Uvod k predloženemu dokumentu je podal predsednik Komisije za priznanja in nagrade. 

Občinski svet je brez razprave s 27 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

SKLEP 1 

 

Naziv ČASTNI OBČAN OBČINE SLOVENSKA BISTRICA se ne podeli. 

 

 

Občinski svet je brez razprave s 26 glasovi ZA in 1 PROTI sprejel naslednji 

 

SKLEP 2 

 

LISTINA OBČINE SLOVENSKA BISTRICA se podeli: 

 

Mag. IVI PUČNIK OZIMIČ iz Črešnjevca 

za 24-letno vodenje Srednje šole Slovenska Bistrica in za njeno inovativnost ter vizionarstvo,  

ki je ključno prispevalo k razvoju šole in izobraževalnega sistema nasploh. 

 

 

Občinski svet je brez razprave s 27 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

SKLEP 3 

 

PRIZNANJE OBČINE SLOVENSKA BISTRICA se podeli: 

 

TJAŠI FIFER iz Bukovca 

za vrhunske dosežke na področju športa. 

 

Občinski svet je brez razprave s 27 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 
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SKLEP 4 

 

PRIZNANJE OBČINE SLOVENSKA BISTRICA se podeli: 

 

DRUŠTVO PLESNI STUDIO PLOHL iz Slovenske Bistrice 

za vrhunske dosežke na področju plesa. 

 

 

Občinski svet je brez razprave z 28 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

SKLEP 5 

 

PRIZNANJE OBČINE SLOVENSKA BISTRICA se podeli: 

 

ŠTEFKI LESKOVAR iz Devine 

za požrtvovalno delo pri razvoju in ohranjanju podeželja. 

 

K točki 12 dnevnega reda  

Premoženjske zadeve: 

a/ Predlog za izbris zaznambe grajeno javno dobro 

Uvod je podala vodja Oddelka za pravne in splošne zadeve. 

Odbor za gospodarstvo in proračun je obravnaval predloženo gradivo in soglasno sprejel sklep, 

da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Občinski svet je brez razprave z 28 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

I. 

 

S tem sklepom se ukine status javno dobro na nepremičninah parc. št. 700/5, 700/6, 700/7, vse 

k.o. Tinjska Gora. 

 

Nepremičnine postanejo last Občine Slovenska Bistrica.  

 

II. 

 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

b/ Predlog za ukinitev statusa zemljišč javno dobro 

Uvod je podala vodja Oddelka za pravne in splošne zadeve. 

Odbor za gospodarstvo in proračun je obravnaval predloženo gradivo in soglasno sprejel sklep, 

da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Občinski svet je brez razprave s 26 glasovi ZA in 1 PROTI sprejel naslednji 
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S K L E P 

 

I. 

 

Izbriše se zaznamba statusa zemljišča grajeno javno dobro lokalnega pomena – občinska cesta  

na nepremičninah: 

• parc. št. 2481/8, k.o. Slovenska Bistrica  

• parc. št. 923/16, k.o. Slovenska Bistrica 

• parc. št. 108/43, k.o. Slovenska Bistrica  

• parc. št. 1660/261, k.o. Slovenska Bistrica  

• parc. št. 1660/263, k.o. Slovenska Bistrica  

• parc. št. 2698/4, k.o. Slovenska Bistrica  

• parc. št. 108/49, k.o. Slovenska Bistrica  

• parc. št. 108/43, k.o. Slovenska Bistrica  

• parc. št. 1530/3, k.o. Kot  

• parc. št. 1517/5, k.o. Kot  

• parc. št. 1623/2, k.o. Kot  

• parc. št. 1623/3, k.o. Kot  

 

II. 

 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu Slovenskih občin. 

 

c/ Sprememba letnega načrta razpolaganja 

Uvod je podala vodja Oddelka za pravne in splošne zadeve. 

Odbor za gospodarstvo in proračun je obravnaval predloženo gradivo in soglasno sprejel sklep, 

da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Občinski svet je brez razprave s 26 glasovi ZA in 1 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

I. 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica s tem sklepom dopolnjuje oziroma spreminja Letni  

načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem za leto 2024.  

 

Dopolnjen letni načrt je priloga tega sklepa. 

 

K točki 13 dnevnega reda 

Kadrovske zadeve: 

a/ Imenovanje manjkajočega člana Častnega razsodišča  

Uvod je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

Občinski svet je brez razprave z 28 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 
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SKLEP 

o prenehanju mandata in imenovanju novega člana Častnega razsodišča 

 

I.  

 

Sari Goričan preneha mandat članice Častnega razsodišča. 

 

II. 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica imenuje za članico Častnega razsodišča: 

 

       - Alenko Narobe. 

 

III. 

 

Mandat imenovane traja do poteka mandata Občinskega sveta Občine Slovenska Bistrica. 

 

K točki 14 dnevnega reda  

Odgovori na vprašanja in pobude iz 8. redne seje 

Dr. Andrej Godec ni bil zadovoljen z odgovorom na temo preklica sklepov, ki so jih sprejele 

KS v zvezi s problematiko vetrnih elektrarn na Pohorju. 

Odgovore so podali vodja Oddelka za splošne in pravne zadeve, predsednica KS Šmartno na 

Pohorju in predsedujoči. 

 

Ludvik Repolusk ni zadovoljen z odgovorom glede obnove starega gasilskega doma na Spodnji 

Polskavi, ali je investitor pridobil soglasje pri pristojni območni enoti Zavoda za varstvo 

kulturne dediščine Slovenije in pa kulturnovarstvene pogoje. 

Glede izvrševanja proračuna KS Kebelj je povedal, da manjka notranji nadzor nad finančnim 

poslovanjem. 

Glede ponovnega vprašanja o modificiranju aktov z veljavno zakonodajo je odgovor podala 

vodja Oddelka za splošne in pravne zadeve. 

Glede ponovnega vprašanja o Svetu za varstvo uporabnikov javnih dobrin je odgovor podala 

vodja Oddelka za splošne in pravne zadeve. 

 

Ivan Kumaver je dal ponovno pobudo glede nakupa še enega avtomobila za potrebe prevoza za 
Center za starejše Metulj in predlaga, da se k temu problemu pristopi resno in odgovorno ter se 

še omogoči nakup še enega avtomobila.  

Ponovno je postavil vprašanje na temo vojaških objektov in letne rente, in sicer: če se bo in 

kdaj pripravil sporazum med Občino Slovenska Bistrica in MORS. 

 

Stanislav Zajšek je ponovno vprašal glede sprejetja OPN. Odgovor je podala vodja Oddelka za 

okolje in prostor. 

 

K točki 15 dnevnega reda  

Vprašanja in pobude 

Drago Capl je dal pobudo glede modernizacije ceste Cezlak Pesek, s katero predlaga, da Občina 

Slovenska Bistrica uredi urgentni dopis na Ministrstvo za infrastrukturo, katero naj poda 
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natančno časovnico nadaljevanja del na odseku modernizacije ceste Cezlak Pesek in ceste skozi 

Oplotnico. 

 

Dr. Andrej Godec je dal pobudo v imenu krajanov Pragerskega z okolico, da se naj od lastnika 

bencinskega servisa Pragersko pridobi odgovor, kaj namerava z BS, kdaj lahko pričakujejo, da 

bodo na BS ponovno na razpolago derivati, ki so bili tu dosegljivi. Kakšna je časovnica obnove, 

če bo do nje prišlo oziroma ali je že v postopku izdelava oziroma pridobitev dokumentacije, v 

kolikor ima družba Petrol namen postaviti servis nekje na drugi lokaciji. 

 

Ludvik Repolusk je želel pridobiti pojasnilo glede vetrnih elektrarn, vezano na razpravo v 

državnem zboru dne 29.1.2024. Odgovor mu je podal predsedujoči. 

Vprašal je glede štipendij iz sklada dr. Zore Janžekovič, ali so bile prijave, koliko jih je bilo in 

ali je bila podeljena kakšna štipendija? 

 

Ludvik Repolusk je v imenu občana Mateja Španingerja podal naslednja pisna vprašanja:  

»Spoštovani. Gaberniška ulica 19, k.o. 742, št. parcele 161/3 katere solastnik sem Matej 

Španinger je občina Slovenska Bistrica kategorizirala občinsko ceste brez privolitve lastnika. 

Ker so izpisi v aplikaciji PISO in e-prostor izredno nejasni sem bil mnenja, da je zmota v 

aplikacijah na spletu. Šele po zahtevi za gradnjo škarpe je sedanja občinska svetnica Danica 

Leskovar Sagadin zahtevala prikaz mejnikov parcele k.o. 742, št. Parcele 161/3, da lahko izda 

odločbo izda šele po prikazu mejnikov, ki so bili na določenih delih pri gradnji 

kanalizacijskega omrežja odstranjeni. 

1. Zato naprošam občino Slovenska Bistrica, da sedaj t.j. po izgradnji kanalizacije 

vzpostavi z mejniki stanje kot je bilo pred izgradnjo kanalizacije na stroške Občine 

Slovenska Bistrica, saj so bili mejniki pri gradnji kanalizacije premaknjeni/odstranjeni 

s strani izvajalca. 

Vezano na kategorizacijo občinske ceste brez soglasja lastnika poteka lokalna cesta na privat 

parceli k.o. 742, št. parcele 161/3. Na omenjenem odseku se je postavil merilnik hitrosti. 

Omejitev hitrosti kjer je postavljen merilnik hitrosti je 40 kom/h. Merilnik je izmeril hitrosti 

na tem odseku hitreje od 100km/h. Vsled tega prosim za informacijo kako bo občina 

zagotovila umiritev hitrosti, saj župan občine Slovenska Bistrca dr. Ivan Žagar ne želi 

postaviti na omenjeno cestišču, kjer je lokacija merilnika hitrosti t.i. LEŽEČEGA POLICAJA 

za umritev hitrosti in tej rešitvi aktivno nasprotuje. Ne glede na mnenje fakultete, da v % malo 

posameznikov tako ekstremno prekoračuje hitrost. Dovolj je samo eden, kateri bo zaradi 

prevelike hitrosti kriv za nesrečo. 

Omeniti moram, da je cestišče Gaberniške ulice neosvetljeno, kar predstavlja veliko tveganje 

za šibkejše udeležence v prometu kot so kolesarji, pešci itd. Na odseku Gaberniška ulica 19 so 

zavorne poti dolge kot 40 metrov kar nedvomno priča o nenormalnih hitrostih. 

2. Ker je kategorizacija občinske ceste brez soglasja lastnika speljana po privat parceli 

k.o. 742. št. Parcele161/3 sprašujem župana in občinsko upravo kako se bodo lotili 

občisnkih cest, kjer si je občina Slovenska Bistrica v konkretnem primeru prisvojila 

cca. 400 m2 privat zemljišča za kategorizirano občinske ceste? 
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3. Prosim, da mi podate jasne in konkretne rešitve vezano na rešitev parcele k.o. 742, 

161/3 in v kakem času bodo zaposleni občinske upravi vzpostavili kontakt z mojim 

pooblaščencem, saj se bodo z dogovorom med obema stranema dosegli izvensoden 

konsenz. V kolikor boste v občinski upravi sporočili datum termina z mojim 

pooblaščencem v roku 7 dni po današnji seji OS, da dosežemo dogovor, v nasprotnem 

primeru je nadaljevanje v pravdi. 

 

Sporazum o prenosu zemljišča bi lahko bil podpisan, ampak g. župan ne želi postaviti fizične 

ovire tj. ležečega policaja za zmanjšanje hitrosti, kar je moj pogoj za podpis sporazuma. 

Župan želi na tem odseku CONO 30 km/h (brez ležečih policajev) za kar pa po mojem 

mnenju ni zagotovila, da se bo hitrost tistih ki vozijo več kot 100 km/h tudi zmanjšala. 

Cona 30 km/h bo po mojem mnenju izključno priložnost za »plenice«, katerih bodo 

posamezniki zaradi prekoračitve hitrosti plačevali v proračun. 

Zahvaljujem se za odgovore pod zaporedno številko 1, 2 in 3. 

Lepo pozdravljeni 

Matej Španinger«. 

Zoran Košič je dal pobudo, da se vozni red avtobusov in vlakov uskladita. Uskladitev se nanaša 

na železniško postajo Slovenska Bistrica, predvsem za avtobuse, ki peljejo iz Slovenske Bistrice 

v smeri Laporja in naprej proti Makolam in obratno. Za predlog naj občina Slovenska Bistrica 

posreduje podjetju Arriva, ker gre za nekajminutne prilagoditve voznega reda njihovih 

avtobusov na tej relaciji v časovnem pasu zjutraj med 5. in 8. uro ter med 13. in 16. uro.  

 

Marjana Brezovšek je v imenu občana dala pobudo, da bi ustanovili organizacijski odbor za 

vodenje dogodkov v tednu pusta. To pomeni, da ne bi potekala samo kratka povorka skozi 

mesto Slovenska Bistrica, kot je bila praksa vsa ta leta, ampak, da bi bilo tudi kot v sosednjih 

občinah in da bi pust imel večji pomen. 

Vprašala je, kdaj bo prišlo do obnove ceste Pokoše - Kalše - Šmartno na Pohorju, ki je res v 

zelo slabem stanju?  

 

Luka Zorko je glede ukinjene pešpoti, ki je povezovala Štancarjevo ulico in ulico Ob stadionu 

v Slovenski Bistrici vprašal, ali občina razmišlja o nadaljevanju reševanja te problematike ali 

se bo počakalo na čas rekonstrukcije Špindlerjeve ulice ter ali bo Občina nadaljevala z 

aktivnostmi o reševanju problematike in kaj pomeni razlastitev ali omejitev lastninske pravice 

glede pravnih postopkov, časa in stroškov, če se Občina odloči za to opcijo? 

Vprašal je, kdaj bodo razpisane nove volitve za člane KS Zgornja Polskava, kdo bo do sklica 

novega sveta KS opravljal tekoče naloge in na koga se lahko obrnejo občani? Odgovor je podala 

vodja Oddelka za splošne in pravne zadeve. 

 

Žarko Furman je dal pobudo, da občinski svet pozove koncesionarje na področju, ki ga pokriva 

ZD Slovenska Bistrica, da spoštujejo koncesijsko pogodbo in se vključujejo v nujno medicinsko 

pomoč.  

Žarko Furman je dal pobudo, da Občinski svet naslovi vprašanja na Urad vlade za oskrbo in 

integracijo migrantov, in sicer: v kateri fazi je razpis nastanitvenih kapacitet migrantov, v 
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katerih občinah so predvidene te nastanitvene kapacitete, kako bo namestitev nezakonitih 

migrantov v posamezni občini  vplivala na varnost tamkajšnjih občanov, ali so napravljene 

ocene tveganja in kakšni ukrepi so predvideni za zagotavljanje varstva, reda in miru glede na 

izkušnje v centru Vič? 

 

Jožef Gorinšek je vprašal, kdaj se bo na intervencijski poti pri gasilskem domu na Keblju 

postavila ustrezna prometne signalizacija. 

 

Stanislav Zajšek je vprašal, ali bo Občina uredila rezervacijo zemljišča ob domu upokojencev? 

Stanislav Zajšek je vprašal glede obnove dvorca na Zgornji Polskavi, koliko sredstev je že bilo 

vloženih in koliko se je že investiralo po posameznih sklopih? 

 

Dr. Vito Martinčič je dal pobudo, da se na Klopcah urgentno uredi avtobusna postaja, prehod 

za pešce in pločnik. 

 

Kristina Pregl je vprašala, ali je že kaj znanega in kako se bo reševala problematika s selitvijo 

otrok iz vrtca, kateri morajo zapustiti šolske prostore na Šmartnem na Pohorju? 

 

K točki 16 dnevnega reda  

Informacije: 

      - Informacija o stanju ključnih investicij na dan 31.12.2023 

Informacijo je podal direktor občinske uprave. 

 

      - razno  

Maksimiljan Tramšek je vse vljudno povabil 22. 3. 2024 na sejem Cvetni petek. 

 

Dr. Vito Martinčič je glede ključnih projektov v občini povedal, da se zraven seznama napiše 

tudi, kdo je nadzornik, katere pogodbe so napisane, katere pogodbe so sklenjene, kdo je 

izvajalec in ali so dodatno zraven sklenjeni še kakšni aneksi. V nadaljevanju je povedal, da 

apelira na oddelek za družbene dejavnosti, da ko se izvajajo idejne zasnove, naj deležnike 

pokličejo, naj dajo, katere dokumentacije so pripravljene in da tisti, kateri v bistvu te objekte 

uporabljajo, da so vključeni v nastajanje idejne zasnove. 

Odgovor je podal predsedujoči.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 20.10. 

 

Zapisala: 

Branka Soršak                                         
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